



QUOTE OF THE MONTH

**“ EDUCATION IS THE POWER TO THINK CLEARLY, THE POWER TO ACT WELL IN THE WORLD'S WORK, AND THE POWER TO APPRECIATE LIFE. ”**

by Brigham Young

CITATION DU MOIS

**“ LES RACINES DE L'ÉDUCATION SONT AMÈRES, MAIS SES FRUITS SONT DOUX. ”**

Par Aristote

**EVENTS / ÉVÉNEMENTS**

**FOOD SAFETY AND NUTRITIONAL SECURITY IN THE LEBANESE ARMY**



The Holy Spirit University of Kaslik (USEK) launched the Professional Training Sessions on "Food Safety and Nutritional Security in the Lebanese Army", offered to senior officers.

This event, hosted by the Faculty of Agricultural and Food Sciences, took place on February 28, 2017 at 5:00 p.m. in the John-Paul II Amphitheater.

**LEARN MORE  
EN SAVOIR PLUS**

**LA SÉCURITÉ ALIMENTAIRE ET NUTRITIONNELLE DANS L'ARMÉE LIBANAISE**

USEK a lancé des sessions de formation

**ACHIEVEMENTS / EXPLOITS**

**USEK GETS THE FIRST PRIZE IN THE JADERJI AWARDS**



Congratulations to Reine Chahda, a student from the Faculty of Fine and Applied Arts, who has won first-prize at the 17th Jaderji Award for Lebanese architecture students.

This is the third consecutive year USEK has won the Jaderji Award. Here's to many more to come!

**L'USEK REMPORTE LE PREMIER PRIX AU CONCOURS JADERJI**

Félicitations à Reine Chahda, étudiante à la Faculté des Beaux-Arts et des Arts Appliqués, première lauréate du 17e prix Jaderji qui récompense les étudiants libanais en architecture.

L'USEK a remporté le prix Jaderji pour la troisième année consécutive. À la prochaine !

*professionnelle sur « La sécurité alimentaire et nutritionnelle dans l'Armée libanaise », destinées aux officiers supérieurs. Cet événement, organisée par la Faculté des Sciences Agronomiques et Alimentaires, a eu lieu le mardi 28 février 2017, à 17h00, à l'Amphithéâtre Jean-Paul II.*

**LEARN MORE**  
**EN SAVOIR PLUS**

## UPCOMING EVENTS / ÉVÉNEMENTS À VENIR

March 22, 2017 Tenancy Law: Overview of the Recent Challenges Facing the Lebanese and French New Acts	Le 22 Mars 2017 <i>Le Droit du bail à l'épreuve de la crise législative</i>
March 23, 2017 Société civile résiliente et composantes politiques en conflits : Rupture et défis d'une solidarité	Le 23 Mars 2017 <i>Société civile résiliente et composantes politiques en conflits : Rupture et défis d'une solidarité</i>
March 24, 2017 Carlos Martinez Assad : L'Été prochain au Liban	Le 24 Mars 2017 <i>Carlos Martinez Assad : L'Été prochain au Liban</i>
March 27, 2017 The Illness of Happiness and the Happiness of Illness	Le 27 Mars 2017 <i>La maladie du bonheur et le bonheur de la maladie</i>
March 30, 2017 Testimony of Fr. Samir Bechara	Le 30 Mars 2017 <i>Témoignage de vie de P. Samir Bechara</i>
March 30 & 31, 2017 International Colloquium: Theatre, Democracies and Autocracies	Les 30 Et 31 Mars 2017 <i>Colloque international : Théâtre, Démocraties et Autocraties</i>

## CONFERENCE: SUSTAINABLE HUNTING CONFÉRENCE : LA CHASSE DURABLE



USEK organized a conference entitled: "Sustainable Hunting".

This event, hosted by the Green Committee, took place on Thursday, February 23, 2017, at 5:00 p.m. in the John-Paul II Amphitheater.

USEK a organisé une conférence intitulée : « La Chasse durable ».

Cet événement, animé par le Comité Vert, a eu lieu le jeudi 23 février 2017, à 17h00, à l'Amphithéâtre Jean-Paul II.

## USEK IN THE PRESS L'USEK DANS LA PRESSE

### SYRIAN REFUGEES IN LEBANON: WHAT DOES THE FUTURE HOLD? RÉFUGIÉS SYRIENS AU LIBAN : QUE RÉSERVE L'AVENIR

USEK organized a conference entitled "Syrian Refugees in Lebanon: What does the Future Hold?", given by H.E. Mrs. Mireille Girard, the UNHCR Representative for Lebanon.

This event, hosted by the Higher Institute of Political and Administrative Sciences of the Faculty of Law, took place on Thursday, February 16, 2017.

USEK a organisé une conférence intitulée : « Réfugiés syriens au Liban : que réserve l'avenir », donnée par S.E. Mme Mireille GIRARD, représentante du Haut-Commissariat des Nations Unies au Liban. Cet événement, animé par l'Institut Supérieur des Sciences Politiques et Administratives de la Faculté de Droit, a eu lieu le jeudi 16 février 2017.

LEARN MORE  
EN SAVOIR PLUS

## BY UNIT / PAR UNITÉ

## USEK LIBRARY: LONG HISTORY, NEW LOOK

LA BIBLIOTHÈQUE DE L'USEK : UNE LONGUE TRADITION, UN NOUVEAU LOOK

by Randa Al Chidiac

Executive Director | Library / Directrice exécutive | Bibliothèque



A stunning, state-of-the-art library is now available at the Holy Spirit University of Kaslik (USEK), following a renovation that took the space from old and tired to fresh and inspired. The purpose behind the renovation was to redesign USEK Library to provide critical physical spaces that support research, to offer readers with reading areas that cater to their style of study, and to create a public area that provides access to our unseen treasures through new exhibition gallery.

The Library building is one of USEK's original structures. It has aged with grace, but has kept up with the modern trend with a couple of highlights: Study rooms which feature enhancements focused on today's needs; Diverse seating styles which cater to the reader's need whether individual work or collaborative learning; A large multipurpose room which accommodates a range of events and activities; Quiet study area accommodating approximately 100 readers at a time.

*Une magnifique Bibliothèque ultramoderne est désormais disponible à l'Université Saint-Esprit de Kaslik (USEK) suite à une rénovation qui a transformé un espace ancien et usé en un lieu empreint de fraîcheur et d'inspiration. L'objectif de cette rénovation était de relooker la Bibliothèque de l'USEK afin de libérer des espaces physiques essentiels à la recherche, d'offrir aux lecteurs des espaces de lecture conformes à leurs styles d'étude, et de créer un espace ouvert au public permettant l'accès à nos trésors inconnus grâce à notre nouvelle galerie d'exposition.*

*Le bâtiment de la Bibliothèque est l'une des structures les plus originales de l'USEK. En effet, il a pris de l'âge avec grâce tout en restant au fait des tendances modernes, à travers notamment : Des salles de travail qui proposent des améliorations centrées sur les besoins d'aujourd'hui ; Plusieurs types de sièges qui répondent aux besoins des lecteurs tant pour le travail individuel que pour l'apprentissage en collaboration ; Une grande salle polyvalente pour accueillir toute une panoplie d'événements et d'activités ; Un espace de travail calme qui peut accueillir jusqu'à 100 lecteurs simultanément.*

FIND USEK



© Copyright USEK 2017

[Visit our website](#) | %%Unsubscribe%%